

ZWIESEL KRISTALLGLAS



Lebensmittelecht
Food-safe



Klar & Brillant
Clear & Brilliant



Umweltschonend hergestellt
Environmentally friendly production



Doppelt bruchfest
Break resistant



Designed in Germany



Besonders spülmaschinenfest
Especially dishwasher-safe



Order-Nr. 120257 / 2018. Technische Änderungen vorbehalten / Technical details are subject to change. Fotografie: Holger Albrich

Zwiesel®
ZWIESEL KRISTALLGLAS AG
Dr.-Schott-Straße 35
D - 94227 Zwiesel
Fon +49 (0) 99 22. 98 - 0
Fax +49 (0) 99 22. 98 - 300
www.schott-zwiesel.com



DESIGN PLUS
Ethical Style Edition
Winner 2017

FINESSE

Feinste Gläser für einzigartigen Genuss.
Finest glasses for unique indulgence.

Das Glas der Profis.
The glass of the professional.





Rotwein – Red Wine



8800/130
Bordeaux
Bordeaux

H. 261 mm · 10.3 in
ø 98 mm · 3.8 in
630 ml · 21.3 oz

118 608
EAN 4001836080668
118 684 I-I (0,2 l)
EAN 4001836081313



8800/1
Rotwein
Red Wine

H. 244 mm · 9.6 in
ø 88 mm · 3.5 in
437 ml · 14.7 oz

118 603
EAN 4001836080613
118 681 I-I (0,2 l)
EAN 4001836081283



8800/140
Burgunder
Burgundy

H. 233 mm · 9.2 in
ø 108 mm · 4.3 in
660 ml · 22.3 oz

118 609
EAN 4001836080675
118 686 I-I (0,2 l)
EAN 4001836081337

Weißwein – White Wine



8800/0
Chardonnay
Chardonnay

H. 229 mm · 9.0 in
ø 85 mm · 3.3 in
385 ml · 13.0 oz

118 602
EAN 4001836080606
118 680 I-I (0,1 l)
EAN 4001836081276



8800/2
Riesling
Riesling

H. 222 mm · 8.7 in
ø 80 mm · 3.1 in
316 ml · 10.7 oz

118 604
EAN 4001836080637
118 682 I-I (0,1 l)
EAN 4001836081290

FINESSE.

Feinste Gläser für einzigartigen Genuss.

Feinheit und Eleganz zeichnen die Gourmet-Stielglasserie FINESSE aus. Der fein gezogene Stiel des Glases fügt sich fließend an den Kelch an und verleiht der Serie so eine elegante, zeitlose Kontur. Ganz gleich ob festliche Tafel oder klassisch gedeckter Tisch: FINESSE gibt jedem Arrangement die besondere Raffinesse. Ein markanter Knick im Kelch unterstützt die unterschiedlichen Wein- und Rebsorten perfekt und bietet eine großzügige Oberfläche zur Entfaltung zarter Buketts. Der schlank zulaufende Kamin bündelt zusätzlich die Duftmoleküle im Glas und ermöglicht eine intensive und authentische sensorische Wahrnehmung der einzelnen Aromen. Sieben Größen – Bordeaux, Rotwein, Burgunder, Chardonnay, Riesling, Sekt/Champagner und Wasser – bieten für jeden Weintyp den perfekten Begleiter und bilden die jeweiligen Aromen gekonnt ab.

FINESSE wird aus TRITAN® **PROTECT** gefertigt, einer Technologie, die das Glas doppelt schützt: Eine speziell vergütete Stieloberfläche erhöht die Bruchfestigkeit und Widerstandsfähigkeit deutlich. Bei Umkippen oder starker Beanspruchung in der Spülmaschine ist das Glas noch besser geschützt.

Sekt – Sparkling Wine

Champagner – Champagne



8800/77
Sekt/Champagner*
Sparkling Wine/Champagne *

H. 238 mm · 9.4 in
ø 75 mm · 3.0 in
298 ml · 10.1 oz

118 607
EAN 4001836080651
118 683 I-I (0,1 l)
EAN 4001836081306

* mit Moussierpunkt
* with Effervescence Point

I-I geeicht
I-I fillmark

Wasser – Water



8800/32
Wasser*
Water*

H. 181 mm · 7.1 in
ø 87 mm · 3.4 in
385 ml · 13.0 oz

118 605
EAN 4001836080644

FINESSE.

Finest glasses for unique indulgence.

Fineness and elegance distinguish the gourmet series of stemmed glasses FINESSE. The fine stem of the glass fluently attaches itself to the goblet and creates the range of elegant, timeless contours. Regardless of the type of table: festive or classically laid-it adorns both. FINESSE provides the particular fine touch to any kind of arrangement. A distinctive bend in the goblet perfectly supports the different types of wine and grape and provides for a generous surface to develop the soft bouquet. The narrow tapered chimney additionally bundles the scent in the glass and allows for an intensive and authentic sensory perception of the individual aromas. Seven sizes – Bordeaux, red wine, Burgundy, Chardonnay, Riesling, sparkling wine/champagne and water – offer the perfect companion for each type of wine and perfectly map the corresponding aromas.

FINESSE is made of TRITAN® **PROTECT** a technology which protects the glass double as much: A specially hardened and tempered stem surface considerably increases the breaking strength and resistance. The glass is even better protected when it is tilting over or in case of strong stress when placing it into the dishwasher.